
Sangkompagniets generalforsamling 26. marts 2014. 
 

1. Valg af ordstyrer og referent. 

   Marianne og Jannie blev valgt. 

 

2. Bestyrelsens beretning. 

    Formandens beretning blev godkendt. 

 

3. Aflæggelse af regnskab. 

    Regnskabet blev godkendt. 

    Bestyrelsen taler med Lisa om de onsdage vi ikke har fået  

    sangundervisning, men betalt for. 

 

4. Fastsættelse af kontingent. 

    Det blev besluttet at vi skal betale 200 kr. i kontingent til    

efteråret. 

    Der var forslag om at musikerne skal være med til   

generalprøven for at højne koncerten. 

 

5. Valg af bestyrelse og suppleant. 

    Oversiddere er Marianne, Mads og Jannie 

    Boye blev genvalgt. 

    Randi Scharling blev valgt ind i bestyrelsen. 

    Kirsten Schroeder blev valgt som suppleant. 

 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

    Karin blev genvalgt som revisor. 

    Birgit blev genvalgt som revisorsuppleant. 

 

7. Hvordan trives vi i koret? 

   Nye medlemmer gav udtryk for at man får en varm velkomst i  

koret. 

   Forslag om billeder med navn af de enkelte kormedlemmer på 

hjemmesiden. Kirsten tager kamera med. 

  Det er skønt at synge og komme tilbage efter en orlov. 

  Koret er blevet dygtigere. 



  Dejligt at øve klange. Noderne skal mere væk og til 

koncerterne skal vi stå ordentligt med mapper og ikke flagre 

med noderne. Evt. plastik om noderne så de ikke larmer så 

meget. 

  Vi skal øve os på at synge piano. 

  Vi kan optage de enkelte stemmegrupper til hjælp for 

indlæringen. 

  Diskussion om noder mundede ud i at Lise skal hjælpe os med 

at arbejde hen imod at smide noderne. Hellere tekst end noder.    

Publikum giver udtryk for at de virkelig kan høre forskel på de 

numre hvor vi klamrer os til noderne og de numre som f.eks. 

Red Box, hvor vi er mere sikre. 

  Stor tilfredshed med Lisa og Torben og den gode stemning i 

koret. 

  Stemmetræningen blev rost. 

  Kvaliteten i koret er steget fordi Lisa kræver det. Det giver pote 

og Lisas energi smitter af. 

  Diskussion om opfordring til sangvalg, når det alligevel er Lisa 

der bestemmer mundede ud i: Det er fint at det er Lisa der 

bestemmer hvilke sange vi skal synge. Hun kan vurdere hvad 

der er bedst og mest udfordrende for os, her og nu. 

 

8. Eventuelt. 

   Forslag om at undersøge om vi kan synge koncert i Musicon 

og INSP.      

   Bestyrelsen undersøger sagen. Kontakter evt. kommunen og 

forhandler: Hvis vi optræder, betaler I så for musikere og 

dirigent? 

  Undersøge hvilke lokaler kommunen råder over som evt. kunne 

være aktuelle for os. 

  Victor har tilbudt at optage forårskoncerten. Det blev besluttet. 

                   Boye undersøger en mail som blokerer og sender mails tilbage. 

 

   Marianne takkede for en god aften.  

    

   Referent Jannie. 


